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Wczoraj po południu doszło do zgromadzenia akcjonariuszy Romy, na

którym zatwierdzono m.in. sprawozdanie finansowe na 30 czerwca 2015.

Tradycyjnie nie zabrakło trudnych pytań ze strony akcjonariuszy.

Zarzucano m.in. brak głównego sponsora, powiększający się deficyt klubu,

wydawanie dużych pieniędzy na młodych piłkarzy, którzy nie grają czy

płacenie dużych kwot agentom graczy, co powinno należeć do samych

zawodników. Pytano też o niedawne porozumienie z firmą bukmacherską i

kolejny brat Pallotty na zgromadzeniu.

 

Odnośnie Pallotty:

 

- Bierzemy pod uwagę wnioski o większej obecności Pallotty, jednak on pracuje cały

czas dla Romy, na rzecz wszystkich inicjatyw, sponsoringu i pracuje cały czas w

swoim biurze. Niebawem będzie w Rzymie i będzie pojawiał się dużo częściej. Jest

bardzo blisko zespołu i rozmawiamy z nim każdego dnia.

 

Odnośnie porozumienia z firmą bukmacherską:

- To nie nowość dla Romy, która zawiązywała takie porozumienia również w

przeszłości. Inicjatywy wychodzą poza sponsoring i mają charakter socjalny powinny

zostać podejmowane również z firmami, które są aktywne na poziomie społecznym.

 

Odnośnie zarzutu o zbyt dużej wymianie graczy w mercato:

- W ciągu ostatnich trzech lat został osiągnięty zysk około 190 mln euro przy

zachowaniu konkurencyjności zespołu na boisku. To odpowiedź dotycząca

dokonywanych wyborów i zarządzania graczami.

 

Odnośnie braku sponsora na koszulce:

- Mamy możliwość zamknięcia umowy z kilkoma firmami, jednak jest to kwestia

wyboru. Chcemy spróbować zwiększyć maksymalnie markę Romy, która rośnie z

dnia na dzień, również dzięki obecności w Lidze Mistrzów. Według nas podniesiemy

w ten sposób maksymalnie markę, aby poszukać najlepszego partnera.
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Odnośnie własności stadionu:

- Utworzono nową firmę, aby móc sfinansować projekt. Jest ona jednak częścią

grupy.

 

Odnośnie sytuacji kibiców:

- Podtrzymujemy to, co mówił Pallotta. Doszło do wprowadzenia bardziej

rygorystycznych środków kontroli z woli osób odpowiedzialnych za porządek

publiczny. To, co staramy się robić, to znaleźć pozycję normalizacyjną. Normalność

oznacza dla nas swobodne wchodzenie na stadion, w zgodzie z przepisami.

Jesteśmy bliscy znalezienia rozwiązania.

 

Odnośnie sugestii poszukania siatki scoutów:

- Roma opracowała bardzo rozbudowany system scoutingu. Mamy 1140 graczy

obserwowanych i ocenianych przez scoutów na całym świecie.
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